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افقي :
  1 - ارزش ذخیره شد ه بر روی ابزار الکترونیکی که د ر قبال پرد اخت وجه 
برای انجام پرد اخت د راختیار شخص قرارمی گیرد  - انگشت شمار 2- سوره 
س��ی و شش��م قرآن - د ریایی د رغرب ایتالیا - رود ی د ر فومن 3 - س��پید  
موی شاهنامه - ویتامین انعقاد  خون - ضد  باطل - نقش هنرپیشه - د ریا 
4 - نشانی - واحد  نظامی پروازی - سرزمین بلقیس 5 - راهنمایی کرد ن 
- بالا - جد ید  و امروزی 6 - گربه سان چابک که می تواند  به سرعت بد ود - 
زمان بی آغاز- زیرکی 7 - لقب شوالیه - تحفه ها - چشم اند از 8 - لطیفه 
- مخفف گناه - آد م  بد  ذات  و نابکار- گروه ورزشی 9 - آلبومی از خشایار 
اعتماد ی - د گرگون ش��د ه - حرف فاصله 10 – خاطر و حافظه - حس��ن 
معاشرت - گلی سفید  وخوشبو 11 - ازگل های زیبا - مقیاس طول - ایالتی 
د ر پاکس��تان 12- گریب��ان لب��اس - چاپگ��ر رایانه ای - مرد ن د ر اثر حاد ثه 
13- من و جنابعالی - ویتامین نور خورش��ید  - تکیه کلام چوپان - د نباله 
رو س��وزن - پارچ��ه پنب��ه ای 14 - مخت��رع کابل برقی - گزارش - ضمیر 

د اخلی 15 - ساز شاکی - اثری از امیرخسرو د هلوی
عمود ي :

 -1  برج کج ایتالیا - ش��هری د ر خوزس��تان 2 - پش��تی - واحد  ش��مارش 
کاغذ - رئیس د ربار 3 - شیوه زند گی اشراف بریتانیا - سیلی 4 - متراد ف 
آش��غال - از ش��هرهای اس��تان مرکزی - د ریاچه ترکیه- قله یاسوج 5 - اما 
- پد ر بهرام گور- بیماری پوس��تی 6 - ناخوش��ایند ي و نارضایتي - پول 
خرد  هند وستان - تلخ - برکت برنج 7 - نوعی ماهی چرب - جمله قرآنی 
- آیند ه 8 - جان بخش - نوگرایی 9 - پذیرفته ش��د ه - کنار- نت چهارم 
10 - رطوبت ناچیز- بند ه زر خرید  - لباس کهنه د رویش��ی - د ختر پاد ش��اه 
11 - واحد  طول انگلیس - پایتخت ایرلند  جنوبی - کیس��ه چرمی مایعات 

12- بی حال - ماه پاییزی - گیشه - از باشگاه های فرانسوی 13 - پرد ه 
د اری کعبه - تالار بزرگ 14- از شهرهای آذربایجان شرقی - نماز بد ون 

وضو- مغرب 15- فیلمی از د اریوش مهرجویی - میوه کرک د ار

ارق�ام 1 ت�ا 9 را ط�وري د  ر خان�ه هاي س�فيد   
 قرار د  هيد   كه هر رقم د  ر س�طرها، س�تون ها و 

مربع هاي كوچك 3*3 يكبا د  يد  ه شود  
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د فاع همتي از رقابت و تعد د  شركت هاي بيمه
رئیس کل بیمه مرکزي د ر برنامه تهران 20 ش��بکه 
پنج، با اعلام این که شرکت هاي بیمه از محاسبه نرخ 
د یه بر اساس قیمت نقره استقبال مي کنند ، گفت که 
هنگام بررس��ي قانون اصل 44 از مد افعان خصوصي 
سازي شرکت بیمه ایران بود ه است. وي تاکید  کرد : 
حق بیمه شخص ثالث بر اساس نرخ د یه متغیر است، 
به همین د لیل افزایش نرخ د یه و به تبع آن افزایش 

حق بیمه شخص ثالث مي تواند  به کاهش خرید  این بیمه نامه منجر شود . وي با اشاره 
به این که اکنون از 29 میلیون وس��یله نقلیه موجود  د ر کش��ور 9 میلیون د س��تگاه، بیمه 
نامه شخص ثالث ند ارند ، افزود : این وضعیت هم براي بیمه ها و هم براي مرد م مشکل 
ایجاد  مي کند . به گفته وي د ر یک سال سال گذشته حد ود  17 هزار فوت و حد ود  400 
هزار مصد وم حاصل تصاد ف هاي رانند گي د ر کشور ما بود ه که به هیچ وجه قابل قبول 
نیست؛ ضمن این که این وضعیت هم به شرکت هاي بیمه و هم به مرد م زیان زیاد ي 
وارد  مي کند . همتي د ر پاسخ به سوال مجري برنامه د رباره علت بد اخلاقي شرکت هاي 
بیمه هنگام پرد اخت خسارت تصاد فات، گفت: وقتي ضریب خسارت واقعي بیش از 100 
د رصد  حق بیمه باشد  و د خل و خرج با هم نخواند ، شرکت بیمه به د نبال راهکاري براي 
کاهش خس��ارت پرد اختي اس��ت. گرچه این روش را من قبول ند ارم و معتقد م بهترین 
راه براي جذب مرد م به س��مت بیمه، پرد اخت د قیق و به موقع خس��ارت اس��ت و وظیفه 

بیمه مرکزي پیگیري خد مت رساني مطلوب بیمه ها به مرد م است.
رئیس کل بیمه مرکزي با اش��اره به این که ضریب خس��ارت بیمه ش��خص ثالث اکنون 
بالاي صد  د ر صد  است، اظهار کرد : این بیمه نامه نقد ینگي خوبي وارد  شرکت ها مي کند . 
مشکل بیمه توسعه نیز از همین جا شروع شد ، به طوري که بیمه نامه شخص ثالث حتي 

با تخفیف 20 د رصد ي فروخته شد ، بد ون این که به عاقبت این کار توجه شود .

حمايت از پلنگ ايراني افتخاري براي جمهوري اسلامي
مد یرعام��ل ش��رکت بیم��ه م��ا حمای��ت از پلن��گ 
ایران��ي توس��ط بیمه ما را افتخ��اري براي جمهوري 
اسلامي د انس��ت و تاکید  کرد : نمایند ه س��ازمان ملل 
اذعان د اشت که این حرکت موجب شد ه تا جمهوري 
اسلامي د ر د نیا د ر حمایت از محیط زیست به عنوان 
یک الگو معرفي شود . مد یرعامل شرکت بیمه ما د ر 

همایش پرد اخت خسارت پلنگ ایراني که د ر ساري برگزار شد  با بیان اینکه به وجود  
د امد اران افتخار مي کنیم، اظهار کرد : ما به عنوان خد متگذاران مرد م د ر تلاش هستیم 
تا تلاش شبانه روزي د امد اران هد ر نرود  و د ر همین راستا از نسل پلنگ ایراني که نماد  
افتخار محیط زیس��تي کش��ور اس��ت حراست کنیم.  وي وظیفه ي صنعت بیمه را ایجاد  
اطمینان د ر بین مرد م د انس��ت و تصریح کرد : د ر همه ي ش��رکت هاي بیمه، با قبول 
ریس��ک و مخاطرات موجود ، احس��اس امنیت و اطمینان مرد م تضمین مي ش��ود .  وي 
حمایت از پلنگ ایراني توس��ط بیمه ما را افتخاري براي جمهوري اسلامي د انس��ت و 
تاکید  کرد : نمایند ه سازمان ملل اذعان د اشت که این حرکت موجب شد ه تا جمهوري 
اس��لامي د ر د نیا د ر حمایت از محیط زیس��ت به عنوان یک الگو معرفي ش��ود .  د ر اد امه 
تیموري مد یرکل حفاظت و مد یریت ش��کار و صید  س��ازمان حفاظت محیط زیس��ت با 
بیان اینکه توسعه شهر نشیني ، ساختن راه ها ، گسترش روستاها و زیاد ه خواهي انسان 
موجب ش��د ه بس��یاري از گونه هایي که د ر د نیا حق حیات د ارند  به خطر بیافتند . این 
مس��ئول تاکید  کرد : باید  همه با بیمه ما همراهي د اش��ته باش��ند  تا این حرکت ارزش��مند  
اد امه د ار باش��د .  د ر اد امه مجابي معاون س��ازمان حفاظت محیط زیس��ت با بیان اینکه 
بحران محیط زیست د ر د نیا به عنوان یک چالش بزرگ مطرح است، اظهار کرد : چون 
توان انسان د ر بهره برد اري افزایش یافته است لذا شاهد  تخریب بیشتر محیط زیست 
هس��تیم.  وي بیمه را چتر آرامش محیط زیس��ت د انس��ت و گفت: از فعالیت بیمه ما د ر 
حمایت از پلنگ ایراني تشکر میکنم و این برند  ما باید  براي محیط زیست نیز تعریف 

شود  تا مرد م محیط زیست را از خود شان بد انند . 

تکريم زيان د يد گان؛ د ليل پيشرفت شركت هاي بيمه
به مناسبت گرامید اشت  روز صنعت بیمه د ر سیزد هم 
آذر ماه،  مد یران صنعت بیمه استان قم با سید  مهد ي 
صاد قي استاند ار قم و معاونین او د ید ار وگفتگو کرد ند . 
به گزارش روابط عمومي بیمه س��رمد ، د ر این جلس��ه 
صاد قي ضمن تاکید  بر تعامل بیش��تر و بهتر س��ایر 
سازمانهاي استان و صنعت بیمه، تکریم بیمه گذاران 
و زیاند ید گان را د لیل پیش��رفت ش��رکتهاي بیمه اي 

خوان��د .« صاد ق��ي د ر اد ام��ه با بیان اینکه بیمه ها علاوه بر ایمن س��ازي، تامین آرامش 
جامعه را تضمین مي کنند  گفت:» اس��تان قم د ر چهار راه ارتباطي اس��تان هاي مختلف 
قرار د ارد  و ترد د هاي بسیاري د ر این استان انجام مي شود  به همین علت موضوع بیمه 

باید  به صورت جد ي مورد  توجه مرد م و مسؤولان قرار گیرد .«

اخبار بيمه
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احد اث 50 هزار هکتار گلخانه وعد ه اي غير عملياتي
د بیر کل خانه کشاورز گفت: براي احد اث 50 هزار هکتار گلخانه، سرمایه 
اي بالغ بر 100 هزار میلیارد  تومان مورد  نیاز است که این رقم با توجه 
به منابع محد ود  د ولت امکان پذیر نیست. عیسي کلانتري د ر گفتگو با 
باش��گاه خبرنگاران، د ر واکنش به صحبت وزیر جهاد  کش��اورزي مبني 
بر احد اث 50 هزار هکتار گلخانه د ر کشور، اظهار د اشت: براي تولید ات 
این سطح از گلخانه، بازاري وجود  ند ارد  از این رو بازاریابي محصولات 
قبل از احد اث گلخانه امري ضروري است. وي با بیان اینکه د ر شرایط 
فعل��ي تنه��ا ح��د ود  3 هزار هکتار گلخانه د ر کش��ور وج��ود  د ارد ، افزود : 
احد اث 50 هزار هکتار گلخانه فاصله معنا د اري باحقیقت د ارد  به همین 
د لیل لازم است که د ر ابتد اي امر بازاري مطمئن و تضمین شد ه براي 
محصولات آن ایجاد  کنیم تا کشاورزان با ضرر هاي مالي فراواني روبرو 
نش��وند . د بیر کل خانه کش��اورز با بیان اینکه س��الانه بیش از 80 میلیارد  
متر مکعب آب د ر بخش کشاورزي مصرف مي شود ، تصریح کرد : این 
د رحالي اس��ت که س��هم بخش کش��اورزي از تولید  ناخالص د اخلي 9 

د رصد  برآورد  شد ه است.

مزارع زعفران 5 تا 100 د رصد  خسارت د يد ند 
عضو ش��وراي ملي زعفران با اش��اره به خس��ارت مزارع زعفران د ر پي 
سرما و یخبند ان اخیر اظهار د اشت: کاهش شد ید  د ما و یخبند ان اخیر به 
استان هاي گرمسیري 5 تا 70 د رصد  و سرد سیري 100 د رصد  خسارت 
وارد  کرد ه اس��ت.علي حس��یني د ر گفتگو با باش��گاه خبرنگاران افزود : 
وزارت جهاد  کشاورزي میزان خسارت وارد ه به زعفران کاران را پس از 
برآورد هاي اولیه باید  اعلام کند ، اما مي توان به صورت حد ود ي گفت که 
10 تا 15 هزار هکتار از مزارع زعفران خراسان رضوي خسارت د ید ند .
حسیني از کاهش 30 د رصد ي تولید  خبر د اد  و گفت: پیش بیني تولید  
زعفران براي سال جاري 370 الي 400 تن بود ه که با خساراتي که مزارع 
از کاهش د ما د ید ند  میزان تولید  به مرز 300 تن خواهد  رسید .عضو شوراي 
ملي زعفران د ر خصوص اینکه سرمازد گي و کاهش تولید  چه تاثیري 
بر قیمت زعفران د ارد ، بیان کرد : باقي ماند ه میزان تولید  پاسخگوي نیاز 
بازار د ر طول سال است لذا نمي تواند  تاثیر چند اني بر نوسانات قیمت ها 
د اشته باشد .وي تصریح کرد : با توجه به آنکه مقد ار اند ک مزارع زعفران 
بیمه اس��ت از این رو انتظار مي رود  با فرهنگ س��ازي کش��اورزان را به 
این امر تشویق و ترغیب کرد  تا د ر صورت بروز خسارت هاي احتمالي، 

زعفران کاران زیان کمتري را متحمل شوند .

عرضه كالاي قاچاق 85 د رصد  كاهش يافت
رئیس اتاق اصناف ایران با اشاره به راه هاي مختلف عرضه کالاي قاچاق 
از جمل��ه ف��روش این کالاها د ر فضاي مج��ازي، گفت: عرضه کالاي 
قاچاق د ر واحد هاي صنفي 85 د رصد  کاهش یافته است. علي فاضلي 
د ر گفت وگو با فارس، با بیان اینکه د ر مبارزه با کالاي قاچاق علاوه بر 
کنترل آن د ر س��طح عرضه باید  د ر بخش هاي د یگر هم با آن برخورد  
ش��ود ، گفت: مبارزه با کالاي قاچاق د ر مباد ي ورود ي، بخش حمل و 
نقل و همچنین د ر انبارها بر عهد ه اصناف نیس��ت. رئیس اتاق اصناف 
ایران با تاکید  بر اینکه پس از ورود  کالاي قاچاق به کشور یقینا راه هاي 
عرض��ه آن ه��م به مصرف کنند ه پید ا مي ش��ود ، گفت: عرضه مي تواند  
از فضاي مجازي توس��ط د لال ها و واس��طه ها و همچنین بنگاه هاي 
بد ون پروانه انجام ش��ود . فاضلي افزود : مبارزه با کالاي قاچاق نیازمند  
زماني بیش از 5 تا 6 ماه است و قطعا د ر آیند ه نزد یک قاچاق د ر کشور 

کمرنگ تر مي شود .

پيشخوان

اصناف و كشاورزی
د  رست از زماني که لامپ  هاي کم مصرف به جامعه 
مصرف معرفي شد   حرف و حد  یث هایي نیز د  رباره 
آن ها مطرح شد  ؛ اینکه چقد  ر این گفته که "نور این 
لامپ ها س��رطان زاس��ت" واقعیت د  ارد   یا اینکه 
"آی��ا همه این لامپ ها خطرناک هس��تند   یا فقط 
لامپ هاي سفید   خطرناک است" و همچنین اینکه 
"سرطان زا بود  ن این لامپ ها د  ر صورت شکسته 
شد  ن" چقد  ر صحت د  ارد   و سوالاتي از این د  ست 
که عضو س��ند  یکاي صنعت برق به برخي از این 

سوالات پاسخ د  اد  .
به گزارش ایسنا، پد  رام مهد  یان د  ر جمع خبرنگاران 
گفت: مصرف لامپ د  ر کشور حد  ود   100 میلیون 
تخمین زد  ه مي ش��ود   و د  ر حال حاضر حجم تولید   
این کارخانه 3.5 میلیون انواع لامپ کم مصرف از 
پنج وات تا 150 وات است و لامپ هاي LED نیز 
از 5 تا 150 وات د  ر لیس��ت تولید  ات ما قرار د  ارند  . 
وي افزود  : طي چند   سال گذشته برخي مي خواستند   
لامپ هاي LED  را که به قیمت بالاتري به فروش 
رساند  ه و مرد  م را راضي به خرید   این نوع لامپ ها 
کنند   لذا بحث س��رطان زا بود  ن کم مصرف ها را 
مطرح کرد  ند   د  ر حالي که لامپ هاي کم مصرف 
همان مهتابي هایي هستند   که 70 سال د  ر کل د  نیا از 

جمله اروپا و امریکا د  ر حال مصرف هستند  .
وي ب��ا اش��اره ب��ه اینکه هیچ محصول��ي تا فاید  ه 
ند  اش��ته باش��د   د  ر د  نیا فراگیر نمي ش��ود  ، اد  امه د  اد  : 
آنچ��ه به عنوان س��رطان زا بود  ن لامپ هاي کم 
مصرف اش��اره مي شود   اینکه مي گویند   UV د  ارد  ، 
د  ر حال��ي ک��ه می��زان آن یک پنجاه ت��ا 0.01 حد   
مجاز اس��ت و وزارت بهد  اش��ت کاناد  ا نیز د  ر س��ال 
2009 طب��ق تحقیق��ي مفصل این موضوع را کلا 
رد   کرد  ه تا نگراني مرد  م برطرف ش��ود  . این عضو 
س��ند  یکاي صنعت برق تاکی��د   کرد  : قبلا جیوه از 
طریق د  ود  کش نیروگاه ها بواس��طه سوخت هاي 

فسیلي وارد   اتمسفر مي شد  ؛ به طوري که به ازاي 
ه��ر لام��پ رش��ته اي 100 وات معاد  ل عمر یک 
لام��پ کم مص��رف 10 میلي گرم جیوه از طریق 
نیروگاه ه��ا وارد   ه��وا مي ش��د   و از طریق باران به 
زمین مي بارید   و وارد   چرخه غذایي و آب د  ریاها و 
رود  ها مي ش��د   که با آمد  ن لامپ هاي کم مصرف 
که مصرف برق را یک پنجم کرد  ، میزان انتش��ار 
د  ود  ه از طریق نیروگاه ها به یک پنجم کاهش یافت 
یعني 10 میلي گرم تبد  یل به د  و میلي گرم شد  . د  ر 
لامپ کم مصرف هم بین 2.5 تا 3 میلي گرم جیوه 

مصرف مي شود   یعني برایند   این است که اگر یک 
لامپ کم مصرف د  ر د  نیا استفاد  ه مي شود   پنج میلي 
گ��رم مص��رف جیوه د  ر د  نیا پایین مي آید  . بنابراین 
با ورود   تکنولوژي لامپ کم مصرف، میزان جیوه 
منتش��ر ش��د  ه د  ر محیط زیست نصف شد  ه است. 
وي اد  امه د  اد  : باید   به خاطر د  اشت که میزان جیوه 
اس��تفاد  ه ش��د  ه د  ر لامپ هاي کم مصرف 2.5 تا 3 
میلي گرم یعني به اند  ازه یک نقطه روي کاغذ است 
و تا زماني که لامپ شکس��ته نش��ود   نگراني وجود   
ند  ارد   اما پس از شکستن توصیه مي شود   که بد  ون 

تماس د  ست جمع آوري شد  ه و د  ر کیسه هاي سر 
بسته د  فع شود  . مهد  یان با اشاره به اینکه نمي توان 
لزوما بین لامپ کم مصرف و LED تفکیک قائل 
شد   و یکي را بر د  یگري ارجح د  انست، اظهار کرد  : 
لامپ LED تحول بزرگ د  ر صنعت روشنایي بود  ه 
از جمله باعث بالا رفتن کارایي و بازد  هي شد   یعني 
ب��ا مص��رف یک وات برق حد  ود   10 تا 12 وات نور 
د  ریافت مي کنیم اما با ورود   لامپ رشته اي میزان 

د  ریافت نور به 60 واحد   رسید  .
وي د  ر اد  امه اجباري نبود  ن استاند  ارد   عملکرد  ي و 

همچنی��ن وارد  ات محصولات بي کیفیت از چین 
و پاکس��تان را از جمله آس��یب هاي وارد  ه به این 
صنعت د  انس��ت و گفت: د  ر لامپ LED استاند  ارد   
عملکرد  ي اجباري نشد  ه مثلا ممکن است لامپ 
20 وات به جاي 50 وات فروخته ش��ود   البته این 
قضیه د  ر مورد   لامپ هاي کم مصرف حل ش��د  ه 
اس��ت. وي اف��زود  : با مص��رف لامپ هاي غیر کم 
مصرف پول کش��ور د  ور ریخته مي شود   و مصرف 
 LED برق بیش��تر اس��ت. زماني که د  ر لامپهاي
پوش��ش فس��فر از بین مي رود   و نور آبي از خود  ش 
ساطع مي کند  ، مضر خواهد   بود   ضمن اینکه آنچه 
قطعي اس��ت اینکه یک لامپ LED بي کیفیت و 
بنجل وارد  اتي 50 برابر به مصرف کنند  ه زیان مالي 
وارد   مي کن��د  . وي اد  ام��ه د  اد  : ط��ول عمر، میزان و 
کیفیت نور نیز اهمیت د  ارد   زیرا ممکن است استفاد  ه 
کنند  ه مسموم شود   و انرژي کافي نگیرد   و 10 برابر 
جیوه اي که بابت شکستن لامپ ضرر د  ارد  ، آسیب 
مي رساند  . پیشنهاد   ما این است که مراکز حاکمیتي 
مثل شهرد  اري ها و وزارت صنایع براي جلوگیري از 
شکستن لامپها کمک کنند   که این لامپها بازیافت 
شوند   و د  ر مقابل مرد  م تشویق شوند  . مهد  یان تاکید   
کرد  : با توجه به اینکه صنعت الکترونیک د  ر کشور 
ما اصلا پا نگرفته است بیشتر اقلام مورد   نیاز براي 
تولید  یک لامپ وارد  اتي است. البته د  ر تمام د  نیا مواد   
اولیه لوازم الکترونیک از چین وارد   مي شود  . بواسطه 
حمایت هاي وزارت نیرو که د  ر فاصله سالهاي 80 
ت��ا 88 لام��پ کم مصرف بص��ورت یارانه اي د  اد  ه 
شد   از این لامپ ها استقبال خوبي صورت گرفت 
و ایران یکي از کش��ورهاي پیش��رو د  ر این زمینه 
است. وي خاطرنشان کرد  : بواسطه رونق استفاد  ه 
از لامپ ه��اي ک��م مصرف د  ر کش��ور 1.5 میلیارد   
بش��که نفت د  ر مصرف انرژي صرفه جویي ش��د  ه 

که 15 د  رصد   مصرف کل کشور است.

با واردات بي کیفیت از چین و پاکستان رقم می خورد؛

تهدید صنعت لامپ سازی ایران

د  ر حالیکه بر اساس گزارش هاي مید  اني موجود  ، قیمت گوشت 
مرغ طي هفته هاي گذشته روند   افزایشي د  اشته، رئیس انجمن 
پرورش د  هن��د  گان مرغ مي گوی��د   قیمت این محصول د  ر هفته 
اخیر کاهش د  اشته و هیچ گاه گران نبود  ه است بلکه مغازه ها و 
فروشند  گان گران فروشي مي کنند   که کسي با آن ها کاري ند  ارد   
د  رصورتیکه قیمت منطقي گوش��ت مرغ کیلویي 7500 تومان 
است. به گزارش ایسنا، قیمت گوشت مرغ بازهم مانند   سنوات 
و ماه هاي گذش��ته با نوس��ان مواجه ش��د   و روي ریل گراني قرار 
گرفت؛ به گونه اي که بر اساس گزارش هاي مید  اني و مشاهد  ات، 
قیمت هرکیلوگرم گوشت مرغ د  ر بازار پایتخت د  ر هفته گذشته 
به حد  ود   8000 تومان هم رس��ید   و گرچه این قیمت از س��وي 
بانک مرکزي براي خرد  ه فروش��ي هاي س��طح ش��هر د  ر هفته 
منتهي به 12 آذرماه حد  ود   7200 تومان عنوان شد  ه بود   اما این 
آم��ار نی��ز مؤید   این بود   که گوش��ت م��رغ جزو تنها محصولاتي 
بود   که طي هفته گذش��ته با افزایش قیمت حد  ود   پنج د  رصد  ي 
نس��بت به هفته قبل و 31 د  رصد  ي نس��بت به هفته مشابه سال 
گذشته مواجه شد  ه است. محمد   یوسفي - رئیس هیات مدیره 
انجمن صنفي پرورش دهندگان م��رغ گوشتي کشور - د  ر ای��ن 
باره به ایس��نا اعلام کرد  : وضعیت تولید   گوشت مرغ د  ر کشور 

مناسب است و مشکلي ند  ارد   و اگر مشکلي د  ر این زمینه وجود   
د  اش��ت د  ر ح��ال حاضر قیمت این محصول باید   کیلویي 9000 
تومان بود  . د  ر حالي که اکنون متوس��ط قیمت خرید   مرغ زند  ه 
ازمرغد  اران کیلویي 4300 تومان به صورت نس��یه و د  و ماهه و 
4100 تومان به صورت نقد  ي است و هر کیلوگرم گوشت مرغ 
د  ر می��د  ان مرک��زي می��وه و تره بار بهم��ن 5500 تومان عرضه 
مي شود   و قیمت هر کیلوگرم گوشت مرغ د  ر میاد  ین شهرد  اري 
تهران 6590 تومان بود   که امروز قطعا بیش از این نیز کاهش پید  ا 
مي کند  . وي افزود  : برخي از عرضه کنند  گان عمد  ه این محصول 
هر کیلوگرم گوشت مرغ را پایین تر از میاد  ین شهرد  اري تهران و 
کیلویي حد  ود   6200 تومان عرضه مي کنند  . این د  ر حالي است 
که قیمت منطقي که سال گذشته وزارت جهاد   کشاورزي براي 
ه��ر کیلوگ��رم گوشت مرغ د  ر نظر گرفت، کیلویي 7500 تومان 
ب��ود  . رئیس هی��ات مدیره انجمن صنفي پرورش دهندگان مرغ 
گوشتي اد  ام��ه د  اد  : د  ر س��طح شه��ر ته��ران بیش از 3500 واحد   
ف��روش م��رغ وج��ود   د  ارد   که هیچ نظارتي ب��ر آن ها نمي شود   و 
هرکس هر کاري بخواهد   انجام مي د  هد   اما این مس��ئله د  لیلي 
بر گراني مرغ نیست بلکه مغازه ها و فروشند  گان این محصول 

را گران مي فروشند  .

رئیس اتحاد یه تولید کنند گان و صاد رکنند گان طلا و جواهر، نقره 
و سنگهاي قیمتي ایران گفت: اگر صنعت طلا و جواهر بخوبي 
مد یریت و از سوي د ولت حمایت شود ؛ مي تواند  جایگزین خوبي 
براي صاد رات نفت باشد . عباد الله محمد  ولي د ر پاس��خ به ایرنا 
د ر مورد  وضعیت کشور د ر عرصه تولید  و صاد رات طلا و جواهر 
گفت: کشوري همچون ترکیه تنها 35 سال است که د ر عرصه 
تولید  ورود  کرد ه و وضعیت خوبي د ارد  و ایران با وجود  س��ابقه 
هفت هزار س��اله تمد ني، د ر بخش تولید  د ر فهرس��ت 10 کشور 
نخس��ت قرار نگرفته اس��ت. وي با بیان اینکه د ر بخش مصرف 
طلا و جواهر پنجمین کشور د نیا هس��تیم اظهار کرد : د ر حوزه 

صاد رات صفر هستیم و عد د  و جایگاهي ند اریم.
وي مواد  اولیه این صنعت را گران د انس��ت و گفت: نیازمند یم 
ک��ه موسس��ات مال��ي د ر کن��ار ما قرار گیرن��د  و د ر زمینه تامین 
س��رمایه د ر گرد ش حامي این صنف باشند  ، قرار نیس��ت از آنها 

قرض بگیریم .
وي تصریح کرد  : اگر تولید ات ما قابل رقابت با خارجي آن باشد  

د یگر کسي به د نبال برند  خارجي نخواهد  بود  .
محمد  ولي افزود  : باید  برند ها براي حضور د ر نمایشگاه ها تشویق 

شوند  و به آنها مشوق هاي تامین مالیاتي د اد ه شود .

رئی��س اتحاد ی��ه تولید  کنند گان و صاد ر کنند گان طلا و جواهر 
د ر مورد  تاثیر تحریم ها بر صنف طلا و جواهر و افزایش قیمت 
مواد  اولیه گفت : تد ابیر خوب مس��ئولان راهگشا بود ه اس��ت و 
د ر این حوزه ورود  کرد یم و مشکل خاصي نبود ه و خوشبختانه 

هیچگاه د ر تنگناي تامین مواد  اولیه نبود ه ایم .
وي تاکید  کرد  :امروز اگرعوامل و مس��ئولان سیاس��ي کشور د ر 
آورد ن طلا ،س��رمایه و نقد ینگي به کشور با تنگنا روبرو شوند  
صنعت طلا مي تواند  ذخیره خوبي د ر این زمینه باشد  ؛اگر بتوانیم 

صنایع خود  را به حرکت د رآوریم شاهد  رشد  آن خواهیم بود .
وي با بیان اینکه کشورهاي اسیاي میانه د ر بازار طلا و جواهر 
ورود  کرد ه ان��د  و د ول��ت از انها حمای��ت مي کند  افزود : ترکیه د ر 
منطق��ه د ر تولی��د  و ص��اد رات طلا د ر منطقه حرف اول را مي زند  

و د ر زمینه تولید  جواهرات نیز ورود  کرد ه است.
محم��د  ول��ي ب��ه ایرنا گفت : اگر صنعت ط��لا و جواهر بخوبي 
مد یریت و از سوي د ولت حمایت شود  مي تواند  جایگزین خوبي 
براي صاد رات نفت براي د ولت باشد  و د رآمد زایي بالایي خواهد  

د اشت.
وي با بیان اینکه مسئولان باید  این صنعت را باور کنند  افزود  : 

حضور آنها د ر این نمایشگاه ها مایه د لگرمي خواهد  بود .

صنعت طلا وجواهر جايگزين خوبي براي صنعت نفت مرغ گران نيست، مغازه ها گران فروشند  


